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VEELGESTELDE VRAGEN: DE 
WERKELIJKE RELATIE TUSSEN LEER EN 
DE VLEESSECTOR
LEER EN DE VLEESSECTOR: HOE VERHOUDEN ZE ZICH TOT ELKAAR?

99% van al het leer is afkomstig van vee (runderen, schapen, geiten en varkens) en vormt een 
bijproduct van de vleessector. Nergens ter wereld wordt vee gefokt voor de huiden. 

Meer informatie
https://www.leathernaturally.org/Education/Fact-Sheets/Environment/The-Sustainability-of-Leather-FAQ 

https://www.leathernaturally.org/Latest/Featured-Articles/Featured-Articles/Are-animals-killed-for-leather 

WORDEN DIEREN GEDOOD 
VOOR HET LEER?

Het antwoord is nee. Dieren worden geslacht voor 
het vlees en dat is bepalend voor hun waarde. 

De huiden die worden gebruikt om leer van te 
maken, vertegenwoordigen gemiddeld slechts 3-4% 
van de totale waarde voor de veehouder. Het is dan 
ook niet rendabel om vee te fokken voor dergelijke 
lage inkomsten. Het is een fabeltje dat vee wordt 
gedood voor leer en niet voor voedsel.

Bron: https://www.ams.usda.gov/mnreports/nw_ls447.txt

IS LEER EEN BIJPRODUCT?

Ja. Van al het leer dat wereldwijd wordt 
geproduceerd, is 99% afkomstig van de huiden 
van runderen, schapen, geiten en varkens van 
veehouderijen. Deze huiden vormen een bijproduct 
van de vleessector. De laatste procent is afkomstig 
van exoten zoals krokodillen en slangen.

Bron: https://www.usleather.org/press/Using_leather_does_not_mean_

more_cattle_are_reared_finds_research#main-content
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ALS WE LEER DOOR EEN 
ANDER PRODUCT VERVANGEN, 
BETEKENT DAT DAN MINDER VEE?

Nee. De omvang van de veestapel wordt bepaald 
door de vraag naar vlees. Als we stoppen met de 
productie en het gebruik van leer, zal dat niet leiden 
tot minder vee.

Het rapport “Quantifying the Relationship Between 
US Cattle Hide Prices/Value and US Cattle 
Production” stelt vast dat huiden een bijproduct zijn 
van de zuivel- en vleessector, en geen drijvende 
kracht. Het toont ook aan dat de veehouderij niet 
zou stoppen als er geen leer meer wordt gebruikt.

Bron: https://www.usleather.org/press/Using_leather_does_not_mean_

more_cattle_are_reared_finds_research#main-content

WAT GEBEURT ER ALS WE GEEN 
LEER MEER ZOUDEN GEBRUIKEN?

Als we stoppen met de productie en het gebruik 
van leer, betekent dat niet dat de vlees- en 
zuivelproductie voor de voedingsindustrie wordt 
beëindigd. Momenteel zijn huiden alleen van 
nut als we er leer van maken. Als ze zouden 
worden weggegooid, zou dat een enorme 
broeikasgasemissie veroorzaken, geschat op 6,6 
miljoen ton per jaar*.

Bron: http://www.usleather.org/sites/default/files/documents/210511_

Infographic.pdf 

ETEN WE MINDER VLEES?

Nee. Volgens de Voedsel- en Landbouworganisatie 
(FAO) van de Verenigde Naties (VN) groeide de 
gemiddelde wereldwijde vleesconsumptie per 
hoofd van de bevolking van 36,4 kilo per jaar aan 
het einde van de twintigste eeuw tot 41,3 kilo in 
2015. De FAO verwacht dat dit 45,3 kilo zal zijn in 
2030.

Bronnen: http://www.nothing-to-hide.org/LeatherFacts/Meat_industry:_

by-product_recycled 

http://www.fao.org/3/y4252e/y4252e05b.htm 

WAT GEBEURT ER MET HET 
LEER ALS WE GEEN VLEES MEER 
ZOUDEN ETEN?

Leer is een bijproduct. Zonder vee dat voor ons 
voedsel wordt gehouden, zouden we geen huiden 
hebben om leer van te maken.

Er zijn echter geen aanwijzingen dat we in de 
toekomst stoppen met veeteelt, omdat vee een 
onontbeerlijke bron van eiwitten vormt, een 
belangrijke motor is voor onze maatschappij en 
economie en een positieve bijdrage levert aan 
regeneratieve landbouwpraktijken, die als een deel 
van de oplossing worden beschouwd om 
klimaatverandering tegen te gaan. Wereldwijd zijn 
tot wel 1,3 miljard* mensen werkzaam in de 
verschillende waardeketens voor dierlijke 
producten.

Bron: http://www.fao.org/3/CA1201EN/ca1201en.pdf
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Leer is momenteel de beste 
manier om huiden uit de 
vleessector te upcyclen. 
Jaarlijks verwerkt de 
leerindustrie ongeveer 7,3 
miljoen ton huiden die anders 
naar de vuilstort zouden 
gaan. Leer is enorm veelzijdig 
en wordt daarom in tal van 
producten toegepast, van 
zachte handschoenen tot 
comfortabel schoeisel, en 
van duurzame meubels en 
autostoelen tot eigentijdse 
kleding. 

HANDTASSEN

HANDSCHOENEN

MEUBELS

LAARZEN
AUTOSTOELEN

JASSEN

SCHOENEN


